

Independent Community Events (ICE) in support of BC Children's Hospital Foundation

Independent community events (ICEs) are planned and organized by motivated and enthusiastic third-party individuals or groups from communities across BC and the Yukon.

These events can take place any time throughout the year and they can be anything that is a good fit for the organizers and participants.

Here are some examples of events other organizers have planned:

- Birthday parties or other celebrations – asking friends to donate in your honor in lieu of presents
- Music recitals and concerts – selling concert tickets and soliciting sponsors/donors
- Art and craft shows – Selling art and crafts pieces by donation.
- Golf Tournaments, sporting challenges and events – get pledges to join a marathon, hosting a charity sporting tournament, etc.
- Dinner galas – Have silent auction, sell raffle tickets, etc.
- And many more!

All it takes is a little creativity, some careful planning, and the desire to make a difference in the lives of BC kids.

How BC Children's Hospital Foundation can assist you:

- Provide marketing materials such as stickers, balloons, ICE banners, posters, donation cards and donation boxes in limited quantities
- Provide BC Children's Hospital Foundation's "in support of logo" for use. We ask that the organizer submit all of marketing materials bearing BC Children's Hospital Foundation's logo to a Foundation staff for review before publishing and distribution.
- Create a personalized fundraising page for your event
- Provide customized letters in support of your event (eg. Endorsement letter, reference letter by request)
- Provide one Thank You certificate for your group
- Provide you and your group with a mock cheque photo opportunity

If you are interested in organizing an ICE and/or if you have any further questions, please contact Sunny Leung from BC Children's Hospital Foundation at 604-875-2505 or sleung@bcCHF.ca for more details.

独立社区筹款活动

独立社区筹款活动，是一种由卑诗省儿童医院基金会以外的第三方，与志同道合的人一起举办，为医院筹款的活动。

这类活动没有时间上的限制，可随时举办。在筹款形式上，也较有弹性，能配合不同举办单位的宗旨、目标和需要，例如：

- 生日派对
- 音乐会、演唱会
- 艺术或时装展览
- 体育活动或挑战（跑马拉松、运动会、高爾夫球賽、羽毛球比赛等等）
- 晚宴(周年慶，客戶联谊会等等)

只要您有一颗帮助别人的心、一份回馈社会的热情和一个充满想象力的脑袋，任何活动都有潜力成为一个出息的筹款活动。

针对独立社区筹款活动，卑诗省儿童医院基金会能在以下范围提供协助：

- 提供适量印有基金会商标的推广用品。例如气球、横幅、海报、捐款卡、捐款箱等物品
- 提供基金会的“**In support of**”商标给举办单位用在推广媒体上。例如门票、网站、海报、广告等等。所有印有基金会商标的项目，必须获得基金会认可方能公开使用。
- 为您的活动提供一个个人化的筹款网页
- 如有需要，为您的活动提供个人化的推荐信或代言信
- 给举办单位提供一张团体感谢状
- 给举办单位提供一次支票递交仪式

如您对举办独立社区筹款活动感兴趣或有任何疑问，请电邮至 sleung@bcCHF.ca或致电604-875-2505与卑诗省儿童医院基金会的梁先生联络。